
                                             P  R  O  T  O  K  Ó  Ł    nr   XXXIX/2013
z sesji Rady Miejskiej w Barczewie, która odby ła się w dniu  25 marca 2013r.

Miejsce obrad  -  sala konferencyjna w Urzędzie Miejskim w Barczewie;

Godzina rozpoczęcia obrad -  12.00

Do punktu1.

Przewodniczący Rady Miejskiej pan  Zbigniew Chlubicki  dokonał otwarcia obrad
XXXIX/13 sesji RM w Barczewie.

Pan Chlubicki stwierdził na podstawie listy obecności prawomocność obrad dzisiejszej
sesji Rady Miejskiej w Barczewie. Lista obecności radnych w załączeniu.

Do punktu 2.

Propozycje zmian do porządku obrad:

Przewodniczący Rady Miejskiej pan Zbigniew Chlubicki zawnioskował o  wprowadzenie po
punkcie 3 porządku obrad punktu o treści:

4.Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi skierowanej  do Wojewódzkiego Sądu
Administracyjnego w  Olsztynie oraz udzielenia pełnomocnictwa.

Radni zaakceptowali wniosek pana Chlubickiego.

Porządek obrad po zmianach:

3.Przyjęcie protokółu z obrad poprzedniej sesji Rady Miejskiej w Barczewie;
4.Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi skierowanej do Wojewódzkiego Sądu
Administracyjnego  w Olsztynie  oraz udzielenia pełnomocnictwa.
5.Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości w drodze
darowizny;
6.Projekt uchwały w sprawie zasad ustanowienia służebności drogowych oraz 
służebności przesyłu;
7.Projekt uchwały w sprawie zmiany Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania
Problemów Alkoholowych na 2013 rok;
8.Projekt uchwały w sprawie poboru podatku od nieruchomości, podatku rolnego oraz
podatku leśnego od osób fizycznych w drodze inkasa , określenia inkasentów i wysokości
wynagrodzenia  za inkaso;
9.Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wyodrębnienie funduszu sołeckiego w
2014r;
10.Projekt uchwały w  sprawie  zmiany Uchwały nr IX(70)2011 Rady Miejskiej w Barczewie
z dnia  30 maja 2011r w sprawie diet dla So łtysów i Przewodniczących Rad Osiedlowych;
11.Projekt uchwały w sprawie zmiany  Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Barczewo
na lata  2013-2022;
12.Projekt uchwały w sprawie  zmiany budżetu gminy Barczewo na 2013r;
13.Projekt uchwały w sprawie zmiany  Regulaminu  czystości i porządku w Gminie;

 



14.Projekt uchwały w sprawie skargi Wojewody Warmińsko-Mazurskiego  na uchwałę
Rady Miejskiej w Barczewie;
15.Rozpatrzenie skargi Pana Andrzeja Maciejewskiego;
16.Sprawozdanie Burmistrza Barczewa z działalności między sesjami Rady Miejskiej;
17.Interpelacje i  zapytania radnych;
18.Zapytania Sołtysów i Przewodniczących Rad Osiedlowych;
19.Odpowiedzi na bieżące zapytania;
20.Sprawy różne i wolne wnioski;
21.Zakończenie obrad XXXIX/13 sesji Rady Miejskiej w Barczewie.

Porządek obrad przyjęty został przez Radę  jednogłośnie.

Do punktu 3.

Protokół z obrad poprzedniej sesji Rady Miejskiej przyjęty został  jednogłośnie.

Do punktu 4.

Wyjaśnienia przedstawiła pani Iwona Ćwiek – zastępca kierownika Wydziału Budownictwa

Pan Edward Maciejewski – 1,5 roku temu  podejmowaliśmy uchwałę  aby ludzie mogli  się
budować w Wójtowie. Uważam, że powinniśmy  walczyć jeśli nam odmówią uzgodnień.
Naszą powinnością jest aby pomóc ludziom w staraniach dotyczących możliwości
budowania się.

Rada Miejska w Barczewie  j e d n o g ł o ś n i e   podjęła:

                                                 U C H W A Ł Ę  nr  XXXIX(237)13
w sprawie rozpatrzenia skargi skierowanej do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w
Olsztynie oraz udzielenia pełnomocnictwa.

Do punktu 5.

Pani Paulina Zalewska-Wójcik – kierownik Wydziału GNR udzieliła wyjaśnień.

Pani Urszula Mosakowska – opinia Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska jest 
pozytywna.

Rada Miejska  j e d n o g ł o ś n i e  podjęła:

                                               U  C  H  W  A  Ł  Ę  nr  XXXIX(238)13
w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości w drodze darowizny.

Do punktu 6.

Wyjaśnienia przedstawiła pani Paulina Zalewska-Wójcik.

Pani Urszula Mosakowska – opinia Komisji Rolnej jest pozytywna.

 



Rada Miejska   j e d n o g ł o ś n i e    podjęła:

                                               U  C  H  W  A  Ł  Ę   nr   XXXIX(239)13
w sprawie zasad  ustanowienia  służebności drogowych oraz służebności przesyłu.

Do punktu 7.

Wyjaśnienia przedstawił pan Tomasz Michałowski.

Pan  Jan Suliński – opinia Komisji Finansów Publicznych jest pozytywna.

Rada Miejska  j e d n o g ł o ś n i e   podjęła:

                                              U  C  H  W  A  Ł  Ę   nr   XXXIX(240)13
w sprawie  zmiany Gminnego  Program,u Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów
Alkoholowych na 2013 rok.

Do punktu 8.

Wyjaśnienia przedstawiła pani Dorota Kondratowicz – Skarbnik Miasta.

Pan Jan Suliński -  opinia Komisji Finansów Publicznych jest pozytywna.

Na sali obecnych jest 13 radnych.

Radni   j e d n o g ł o śn i e  podjęli:

                                             U  C  H  W  A  Ł  Ę  nr  XXXIX(241)13
w sprawie poboru podatku od nieruchomości, podatku rolnego oraz podatku leśnego od
osób fizycznych w drodze inkasa, określenia  inkasentów i wysokości wynagrodzenia za 
inkaso;

Do punktu 9.

Wyjaśnienia przedstawiła pani Dorota Kondratowicz – Skarbnik Miasta.

Pani Halina Bronka – cieszę się, że kolejny raz radni zagłosują za utworzeniem tego
funduszu i że społeczność wiejska kolejny raz zdecyduje na co przeznaczą swoje
pieniądze. Środki te były  do tej pory bardzo dobrze spożytkowane. Miasto zazdrości tego
dla wsi. Wiemy, że jest coś takiego jak Fundusz Obywatelski w miastach;

Pan Lech Nitkowski – w tych trudnych czasach wiele samorządów odstąpiło od
wydzielania funduszu sołeckiego. Ja uważam, że ten fundusz w naszej Gminie zdał
egzamin. Osobiście gratuluję Sołtysom sposobu wykorzystania tych środków. To nie są
stracone pieniądze. Natomiast Fundusze Obywatelskie wprowadzono w dużych miastach:
Warszawie, Poznaniu i Wrocławiu.

 



Pan Jan Suliński – opinia Komisji Finansów Publicznych jest pozytywna.

Na sali obecnych jest 14 radnych.

Radni  j e d n o g ł o ś n i e    podjęli:

                                          U  C  H  W  A  Ł  Ę  nr  XXXIX(242)13
w sprawie wyrażenia zgody na wyodrębnienie funduszu sołeckiego w 2014r.

Do punktu 10.

Wyjaśnienia przedstawiła Sekretarz Miasta pani Ryszarda Buga.

Pan Jan Suliński – opinia Komisji Finansów Publicznych jest pozytywna.

Na sali obecnych jest 14 radnych.

Radni   j e d n o g ł o ś n i e  podjęli:

                                      U  C  H  W  A  Ł  Ę  nr   XXXIX(243)13

w sprawie  zmiany  Uchwały  nr  IX(70)2011 Rady Miejskiej w  Barczewie z dnia 30 maja
2011r  w sprawie  diet dla So łtysów i Przewodniczących Rad  Osiedlowych.

Do punktu 11 i 12

Wyjaśnienia przedstawiła pani Dorota Kondratowicz.

WPF

Pan Jan Suliński – opinia Komisji Finansów Publicznych jest pozytywna.

Na sali obecnych jest 14 radnych.

Radni   j e d n o g ł o ś n i e   podjęli:

                                      U  C  H  W  A  Ł  Ę   nr   XXXIX(244)13

w sprawie  zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Barczewo na lata 2013-2022.

Zmiana budżetu z autopoprawką.

Wyjaśnienia przedstawiła pani Dorota Kondratowicz.

Pan Jan Suliński – opinia Komisji Finansów Publicznych jest pozytywna.

Na sali obecnych jest 14 radnych.

 



Radni  j e d n o g ł o ś n i e   podjęli:

                                   U  C  H  W  A  Ł  Ę   nr   XXXIX(245)13

w sprawie zmiany budżetu Gminy Barczewo na 2013 rok.

Do punktu 13.

Zmiany w Regulaminie czystości i porządku w Gminie przedstawiła i udzieliła wyjaśnień
Sekretarz Miasta pani Ryszarda Buga.

Pani Alina Jakończuk – kto będzie egzekwował wykonywanie obowiązków nałożonych w
Regulaminie na właścicieli psów?

Pani Buga – będzie to egzekwowane przez Straż Miejską. Również zarządca
nieruchomości będzie tu miał dużo do powiedzenia.

Pan Andrzej Moszczyński – Komisja Regulaminowa pozytywnie zaopiniowa ła  zmiany
przedstawione w  Regulaminie..

Na sali obecnych jest 13 radnych.

Radni 12 głosami „za”  przy 1 głosie „wstrzymującym”  podjęli:

                                  U  C  H  W  A  Ł  Ę   nr   XXXIX(246)13
w sprawie  zmiany w  Regulaminie czystości i porządku w Gminie.

Do punktu 14.

Wyjaśnienia do projektu uchwały przedstawiła Sekretarz Miasta pani Ryszarda Buga.

Pan Andrzej Moszczyński – opinia Komisji regulaminowej jest pozytywna.

Na  sali obecnych jest  14 radnych.

Radni  j e d n o g ł o ś n i e  podjęli:

                                   U  C  H  W  A  Ł  Ę  nr   XXXIX(247)13
w sprawie  skargi Wojewody Warmińsko-Mazurskiego na Uchwałę Rady Miejskiej
w Barczewie.

Do punktu 15.

Pani Andrzej Maciejewski – pismo, które skierowane by ło do Regionalnej Izby
Obrachunkowej było napisane nie w moim imieniu ale w imieniu mieszkańców 

 



Nikielkowa. Gmina Barczewo nie organizuje  dowozu dzieci do szko ły. Nie ma też  innej
komunikacji. Dzieci dowożone są więc przez rodziców. W ubiegłym roku Burmistrz
Barczewa wydał Zarządzenie, które reguluje zwrot kosztów dowozu dzieci do szkó ł. W
miesiącu październiku rodzice, którzy dowożą dzieci do szkół zwrócili mi uwagę, że 
zaniżone są stawki zwrotu  kosztów  dowozu. Mieszkańcy są niezadowoleni. Nic  nie udało
mi się załatwić innego w MZOiZ gdzie usłyszałem, że najtańszym kosztem jest koszt biletu
miesięcznego.
W imieniu  mieszkańców (z ich podpisami)  wystąpiłem do Burmistrza z pismem z
zapytaniem w tej kwestii. Otrzymałem odpowiedź ,  podpisaną przez Burmistrza, że
sprawa pozostaje jak była. Napisałem więc do RIO pismo, nie skargę. RIO niestety
potraktowało pismo jak skargę i przesłało do rozpatrzenia Radzie Miejskiej w Barczewie.
Stało się jak się stało.  Nie mieliśmy  wglądu w wypracowaną dokumentację. Mieszkańcy
chcieliby mieć wgląd w wyliczenia.
Jeszcze raz powtarzam , że nie występowałem ze skargą ale z pismem.

Radca prawny – pan Gajdamowicz – Regionalna Izba Obrachunkowa potraktowa ła to
wystąpienie jako skargę i przekazała do rozpatrzenia Radzie Miejskiej – zgodnie z
Kodeksem postępowania administracyjnego. Swoją opinią odpowiedziałem na zadane mi
pytanie. Nie miałem problemu ze znalezieniem najtańszego biletu. Jest tam jeden
przewoźnik, który w takiej cenie oferuje bilety. Zawar łem szczegółowe wyliczenia w swojej
opinii.

Pani Hanna Chyżyńska – zawsze najtańszy bilet wychodzi z ceny biletu miesięcznego.

Pani Halina Bronka  - podtrzymam swoje zdanie. Dla mnie bilet, który otrzymam do ręki
jest biletem. Należy to przemnożyć przez 2 i wówczas wychodzi kwota, którą należy
zwrócić. Według mnie błąd tkwi w niefortunnym  założeniu zawartym w Zarządzeniu
Burmistrza. Proszę zastanowić się nad zmianą tego zarządzenia.

Pan Edward Maciejewski – uważam, ze  określenie zawarte w paragrafie 7 tego
Zarządzenia – najtańszy -  jest zapisem nieprecyzyjnym. To jest nietrafne.

Pani Alina Jakończuk – dobrze, że to wpłynęło od RIO. Myślę, że na podstawie tego co
otrzyma RIO dostanie Pan od nich odpowiedź. My nie jesteśmy w stanie  nic innego
zrobić.

Pan Lech Nitkowski – ja dysponując środkami publicznymi i mając takie opinie prawne nie
mogę postąpić inaczej jak tylko wypłacając kwotę wynikającą z ceny biletu miesięcznego,
która jest najtańszą ceną.

Pan Zbigniew Chlubicki – uważam, że należy wyznaczyć dla Nikielkowa obwód szkolny.

Pan Krzysztof Ludwiniak – Komisja Rewizyjna jednogłośnie uznała skargę za bezzasadną.

Pan Andrzej Maciejewski – do pana Gajdamowicza – problem tkwi w określeniu „razy
dwa”.Uważam, że  popełnił pan błąd uznając  bilet miesięczny obowiązujący przez 30 dni.
Przecież dzieci nie jeżdżą 30 dni w miesiącu do szkoły.

Pan Gajdamowicz -  nie mam informacji, że taki bilet miesięczny nie obowiązuje w soboty i
niedziele. Jeżeli otrzymam informację, że te bilety nie obowiązują w te dni to będę to
modyfikował. Proszę nie opierać się tylko i wyłącznie na zapisach paragrafu 7 zarządzenia

 



Przez określenie najtańszy  należy logicznie rozumiejąc  przyjąć  bilet za najniższą cenę a
najniższa cena wychodzi z biletu miesięcznego.

Pan Andrzej Maciejewski – mnie zobligowali do wyjaśnienia tej sprawy mieszkańcy
Nikielkowa.

Pani Alina Jakończuk – wnioskuję o zakończenie dyskusji.

Za wnioskiem głosowało  7 radnych, przeciwnych było 4 radnych, 1 osoba wstrzymała się
od głosu.

Zgodnie z opinią Komisji Rewizyjnej pan Zbigniew Chlubicki odczytał projekt uchwały, w
której Rada Miejska uznaje  skargę pana Maciejewskiego za bezzasadną.

Na sali obecnych jest 14 radnych.

Rada Miejska 8 głosami „za” , przy 2 „przeciwnych” i 4 „wstrzymujących”  podjęła:

                                               U  C  H  W  A  Ł  Ę   nr   XXXIX(248)13
w sprawie rozpatrzenia skargi Pana Andrzeja Maciejewskiego.

Do punktu 16.

Sprawozdanie Burmistrza Barczewa – pan Lech Nitkowski:

-nastąpiło otwarcie ofert na budowę kanalizacji Ruszajn;
-otworzyliśmy oferty na budowę placów zabaw na wsiach;
-rozstrzygnięto przetarg na profilowanie dróg gruntowych na terenie gminy Barczewo;
-wybrana została oferta  na realizację ujęcia wody  dla potrzeb p.poż dla DPS-u i 
szpitala prowadzonego przez Zakon Maltański;
-trwa kompletowanie dokumentacji   na budowę drogi gminnej w Łęgajnach;
-Gmina Barczewo otrzymała Laur „Najlepszym z Najlepszych”. Takie wyróżnienie otrzymał
również  Kombinat Ogrodniczy w Łęgajnach;
-w Urzędzie Marszałkowskim złożyliśmy wniosek na środki na zakończenie budowy 140 m
odcinka drogi w Kaplitynach;

Do punktu 17.

Interpelacje  i zapytania radnych.

Pan Edward Maciejewski:

-w jakim stadium jest projekt na kanalizację naszej wsi ? Proszę o odpowiedź w formie
pisemnej na moje zapytanie. Projekt powinniśmy mieć przygotowany aby móc się ubiegać
o środki zewnętrzne na to zadanie;
-około 100 studentów chciałoby sprzątać tereny wokół Nikielkowa. Prosimy o worki do
zbierania nieczystości;

 



Pan Lech Nitkowski – nie chcę odpowiadać na piśmie. Jak się stopią śniegi  to wówczas z
LGD jedziemy do ludzi bez zgody których nie możemy ruszyć z tym  tematem.
Jeżeli chodzi o worki to oczywiście, że otrzymacie Państwo do tego celu.

Pani Halina Bronka – spotkanie ze Starostwem Powiatowym i lustracja dróg. Przed
pobudowaniem drogi Targowej zalewane by ły posesje, ludzie więc wykopywali rowek i
wyprowadzali z zalanych posesji wód do rzeki. Teraz po wykonaniu tego remontu jest to
niemożliwe. Z góry Elby cała woda spływa na posesje i je podtapia. Czy Starosta o tym
wie. Jakie są propozycje rozwiązania tego trudnego problemu;
Przepust na drodze Mokiny-Silice jest zatkany, niesprawny – przez co zalewane są łąki i
okoliczne posesje przy ulewnych deszczach. Trzeba to udrożnić.

Pan Lech Nitkowski – przegląd dróg  przez Starostwo. Obeszliśmy  gro ulicy Targowej i 
wyszło, że ta ulica jest dobrze zrobiona. Niestety wspó łpraca z Powiatem jest bardzo zła.
Mamy wniosek o wypowiedzenie porozumienia w zakresie  utrzymania dróg powiatowych.
Współpraca z Powiatową Służbą Drogową jest straszna. Dróg powiatowych mamy 130km.
Wiem, że środki są niewystarczające ale coś trzeba robić.
Zdecydowałem, że weźmiemy  z robót publicznych 2 osoby, które na tym się znają i
zrobimy to we własnym zakresie. Ulicy Olsztyńskiej i Targowej  nie odpuścimy  podobnie
jak ulica w Nikielkowie.

Pan Jan Suliński – 1,5 miesiąca temu zrobiona została droga na przeciw szkoły w
Ramsowie. Niestety w chwili obecnej znów są tam dziury.

Pan Lech Nitkowski – Starosta zapewniał, że na ten odcinek drogi są środki. Odpowiem
po rozmowie ze  Starostą.

Pan Andrzej Moszczyński – czy mamy program pomocy dla mieszkańców w sprawie
utylizacji eternitu z dachów?

-ulica Akacjowa w Łęgajnach jest w bardzo złym stanie a uszkodzona została podczas
prac związanych z inwestycją kanalizacji prowadzoną w Łęgajnach;
W chwili obecnej  na pewnym odcinku tej ulicy  nie można przejechać.

Pan Czesław Kopczyński – czy służby zajęły się sprawą „bocianich gniazd”  w Lamkowie?

Pan Edward Maciejewski -  prosiłem o zaproszenie  na sesję lub Komisję dyrektor
Powiatowej Służby Drogowej;

Pan Zbigniew Chlubicki – zaprosimy ale  potrzebny jest temat spotkania.

Pan Chlubicki:
-na jakim etapie jest sprawa oznakowania dróg w Wójtowie?
-czy jest realna szansa budowy drogi Wójtowo-Nikielkowo?
-czy przewiduje się możliwość poprawnego wykonania remontu tej drogi?

Do punktu 18.

Pan Przemysław Sobiczewski:

-odśnieżanie-źle jest odśnieżany odcinek drogi od stacji benzynowej do ul.Pu łaskiego oraz
bardzo źle odśnieżany chodnik od ul.Miłej do ul.Pułaskiego;

 



-chodnik na ulicy Pułaskiego jest bardzo wyboisty i nie odśnieżony. Może ten chodnik
zrobić z kostki gruzowej;
-brak jest miejsc parkingowych na ul.Mi łej;
-brak jest miejsc parkingowych na Osiedlu S łonecznym nr 5, 6 i 7;
-brak koszy na śmieci wzdłuż ulicy Wojska Polskiego do  ul.Pułaskiego;
-na ulicy Wojska Polskiego zatrzymują się busy – jest to bardzo niebezpieczne miejsce dla
wsiadających i wysiadających. Trzeba cos z tym zrobić;
-w odniesieniu do zdjęcia, które wykonał pan Połowianiuk – Gmina Barczewo powinna
otrzymać dyplom za nowatorskie podejście do tworzenia szlaków kajakowych;

Do punktu 19.
Odpowiedzi – Burmistrz Barczewa pan Lech Nitkowski:

-eternit – jeśli mamy pomóc to powinniśmy pójść do Banku po kredyt na usuwanie eternitu.
Jeśli Państwo uznacie to za priorytet to my to zrobimy. Tu chodzi tylko i wy łącznie o środki.
Jest to do zrobienia;

Dla pana Przemysława:

-od CPN-u do  końca ulicy Wojska polskiego i Pułaskiego odśnieża  ZUK, podobnie
dworzec kolejowy;
-chodnik sprawdzimy i rozpatrzymy to;
-miejsca parkingowe na ul.Mi łej – to Rada Miejska postanowi ła, że na ul.Miłej najpierw
zrobimy projekt. Ciepłociągi zostały wyłączone i teraz możemy się za to zabrać. Osobiście
jestem „za”.
-parkingi na Osiedlu Słonecznym 5, 6 i 7 – będzie wyłączona kotłownia „trójka”. Nie wiem
co zrobimy z tym terenem, może tam gdzie jest w tej chwili węgiel , po sprawdzeniu
wytrzymałości może uda się tam zrobić parking;
-pojemniki na ul.Wojska Polskiego – ulica wojewódzka – jeśli Rada uzna, że możemy je
zakupić za nasze pieniądze to to zrobimy;

Zastępca Burmistrza pan Dariusz Jasiński:

-ulica Akacjowa w Łęgajnach – jak tylko puszczą śniegi to ją naprawimy;

-gniazda – odpowiedź na piśmie;

-oznakowanie w Wójtowie – jesteśmy po wyborze wykonawcy;

-droga Wójtowo-Nikielkowo – sprawa zbyt poważna aby w tej chwili o tym decydować.
Pomysł na połączenie przez ul.Modrzewiową – zadziało się inaczej niż chcieliśmy.
Zabrakło punktów w schetynówkach;
-ulica Pułaskiego jest w umowie o odśnieżanie z ZUK-iem. Upomnimy ich w tej sprawie;
-przystanek na ul.Wojska Polskiego – przeanalizujemy co zrobić aby poprawić tam
bezpieczeństwo. Na pobudowanie tam zatoki nie wydamy tam pieniędzy ponieważ jest to
droga wojewódzka.

Pan Andrzej Maciejewski  – od września  ubiegłego roku zwracam się z prośbą  o
ustawienie  tablicy z nazwą miejscowości : NIKIELKOWO;
Zwracam się z prośba o równanie dróg w Nikielkowie.

Do punktu 20.

 



Sprawy różne i wolne wnioski:

Pan Jan Połowianiuk – pierwszy raz w historii pojawiło się światełko dla mieszkańców
naszych domków jednorodzinnych. Można się ubiegać o środki unijne na budowę
kanalizacji, wodę i odwodnienie. Proszę o nie oddalanie tego tematu i poszukanie takich
rozwiązań aby można było z tej szansy skorzystać. Skoro Olsztyn jest otwarty na
negocjacje, ponegocjujmy. To nie chodzi o to aby wydać 11 milionów. Chodzi o to aby to
etapować. Nie odrzucajmy tego. Nam jest to potrzebne.

Pan Edward Maciejewski – dziś jestem do tego przekonany. Myślę, że powinniśmy zrobić
wszystko aby to zacząć. Wiem, że środki są ograniczone ale zacząć coś powinniśmy jeśli
nadarza się taka możliwość.

Pan Czesław Kopczyński -  musimy wrócić do wodociągowania. Woda jest niezbędna.

Pan Lech Nitkowski – ciąg jest taki, że należy iść do banku po kredyt.
Na koloni Lamkowa na odcinku 7 km  mieszka 5 rodzin. To się nigdy nie zwróci. To jaki
projekt współpracy przedstawił nam Olsztyn to tylko złapać się za głowę. Pozostaje tylko
osiedle domków jednorodzinnych. Olsztyn nam do tego nie jest potrzebny, ponieważ to
właśnie my musielibyśmy zagwarantować środki na całość tej inwestycji.
Czy jest możliwość abyśmy do tego zadania przystąpili bez Olsztyna?

Pan Jacek Kasprzak – Prezes ZWIK – my bez Olsztyna możemy przystąpić do tego
zadania natomiast Olsztyn bez nas niestety nie może. Etapować zadanie można. O środki
aplikować możemy na całe zadanie. Warunek jednak jest taki, że zadanie to musimy
zakończyć do końca 2015r. Musielibyśmy również w ciągu 1 roku od zakończenia zadania
podłączyć 120 osób na 1 km.

Pan Andrzej Moszczyński – dziękuję za to co burmistrz zrobi ł w sprawie naszego zbiornika
a teraz została do zrobienia ulica Ogrodowa aby już nie było zalewania;

Do punktu 21.

Pan Zbigniew Chlubicki – w związku z wyczerpaniem porządku  dzisiejszej sesji zamykam
obrady XXXIX/2013 sesji Rady Miejskiej w Barczewie.

Protokółowała:
Barbara Kwapis                                                    Przewodniczący
                                                                             Rady Miejskiej w Barczewie
                                                                             Zbigniew Chlubicki

 



 


